

شركة مزايــا للتطويــرالعقــاري شمعة. Mazaya Real Estate Development ops.c.

<u>نموذجي الإفصاح:</u>

شركة مزايا للتطوير العقاري (ش.م.ع.ق.) تفصح عن بياناتها المالية للفترة المنتهية في <u>31</u> مارس <u>2024</u>

أفصحت شركة مزايا للتطوير العقاري (ش.م.ع.ق.) عن بياناتها المالية للفترة المنتهية في 31 مارس 2024، حيث بلغ صافي الربح 7,075,236 مليون ريال قطري مقابل صافي ربح 10,199,223 مليون ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كمــا بلــخ العائــد عــلى الســهم 0.007 ريــال قطــري للفــترة المنتهيــة في 31 مــارس 2024 مقابـل الـربح عـلى السـهم 0.010 ريـال قطـري لـنفس الفـترة مـن العـام الـذي سبقه.

Disclosure Form:

MAZAYA REAL ESTATE DEVELOPMENT (QPSC) DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR THE PERIOD ENDED March 31, 2024

MAZAYA REAL ESTATE DEVELOPMENT (QPSC) disclosed its financial statements for the period ended March 31, 2024. The statements show that the net profit is QR 7,075,236 million compared to net profit amounting to QR 10,199,223 million for the same period of the previous year.

The earning per share amounted to QR 0.007 for the period ended March 31, 2024 to per share amounted to QR 0.010 for the same period of the previous year.

agge